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§ 13 
Förvaltningens och nämndens information och frågor   
 

Förvaltningen hade ingen information och inga frågor. 

 

Frågor från nämnden  

 Ledamoten Tatjana Kovacic (M) undrade vem den som vill ansöka om 

föreningsbidrag ska vända sig till. Stadsdelsdirektören Patrik Derk uppgav 

att den som vill ansöka ska ta kontakt med förvaltningen.   

 

 Ledamoten Kerstin Aggefors (S) ansåg att förvaltningen tillsammans med 

trafikkontoret bör göra en översyn av gatumiljön inom stadsdelsområdet för 

att öka tryggheten för gångtrafikanter. Det finns exempelvis behov av 

ytterligare övergångsställen.  

 

 Ersättaren Abdisalam Hussein (MP) undrade vad som kommer att hända 

med tjänsten som demokratisamordnare. Stadsdelsdirektören Patrik Derk 

uppgav att förvaltningen ser över tjänsten och att tanken är att fler ska arbeta  

med demokratifrågor.     

  

 

 

  


